
PROTOKOLL nr 6
vid sammanträde den 23/2 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon, vice ordf., 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr.

§ 81: Mötesledning:
Meddelades förhinder att närvara vid dagens sammanträde 

för Rudolf Walldén, Rolf Theblin, Kaj Alm, Bengt Stagman och Suzanne 
Dettner/Mathiasson, varefter förhandlingarna inleddes av vice ord
föranden Roland Erixon, Föreliggande dagordning godkändes.
§ 82: Föredragning av protokoll:

Förelåg protokoll nr 5 från närmaste föregående ÖS-
sammanträde. Beslöts bordlägga behandling och justering av detsamma 
till kommande sammanträde.
§ 83: Ishockeysektionens situation:

Berördes de problem, som uppstått för ishockeysektionen 
genom den sannolika degraderingen av A-lag ur elitserien (för första 
gången i föreningens ärorika ishockey-historia). I avvaktan på kom
mande torsdags sista ödesmatch i Göteborg beslöts att i samråd med 
sektionsstyrelsen ventilera ett framtidsprogram antingen A-laget 
räddar sitt kontrakt eller degraderas.

Antecknades, att Ulf Adelsohn och Pelle Bergström för
klarat sig förhindrade närvara vid födelsedagsträffen på Stadion 
den 12 mars 1976.
§ 84: Jubileumsprogram:

Redogjorde Hilding Lövdahl och Reine Gustafsson för 
hittills vidtagna åtgärder för ett trivsamt program vid jubileums
firandet den 12 mars. Beslöts att det symboliska pris, som skall tas 
ut av icke styrelserepresentanter, får ligga kring 15-20 kr. och 
att ett enhetligt pris för serverad stark dryck blir 5 kr. Inköp 
ordnas genom Reine Gustafsson.
§ 85: Bingosituationen:

I frånvaro av Kaj Alm men på basis av uppgifter från 
denne rapporterade Karl Liliequist om vad som förevarit i fråga om 
de fortsatta bingoförhandlingarna. Cora-projektet synes gå mot en 
positiv lösning. Någon utbetalning av från Riksbingo begärd ersätt
ning för ”ej uttagna kostnader” har ej skett i avvaktan på begärd 
specifikation. ”Sidoförhandlingar” av typ Berggren/Wester har Riks
bingo undanbett sig i fråga om Domino I.
§ 86: Klart med squash:

Rapporterade Reine Gustafsson, att vid årsmöte i Suash
klubben Oden enhälligt beslut fattats att gå i fusion med DIF. De 
praktiska arrangemang, som härför blir aktuella, skall diskuteras 
med dess styrelse den 24/2 på Stadion med DIF, som representeras av 
Reine Gustafsson, Hilding Lövdahl och Karl Liliequist.
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§ 87: Sektionsrapporter:
Rapporterade Hilding Lövdahl om invigningen av den 

nya boxningslokalen i Centralbadet i närvaro av representanter för 
Svenska Boxningsförbundet, distriktsförbundet, olika klubbar samt 
från ÖS Rudolf Walldén (som förklarade lokalen invigd), Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl och Karl Liliequist. Till Torsten Almqvist, som varit 
den mest aktiva i upprustningen av den nya lokalen, överräckte för
eningens ordförande förtjänstmedaljen i brons jämte diplom.

Rapporterade Karl Liliequist, att bandyn avslutat sin 
seriesäsong med att bli tvåa i div. III med 5-l-seger i senaste 
matchen mot Helenelund, och rapporterade samme man via Kaj Alm, att 
bowlingens A-lag gått i topp i div. II och nu strängt taget hade råd 
att förlora mot tvåan Hermod (final lördag) och ändå bli seriesegrare 
för vidare befordran till div. I kommande säsong.

Rapporterade Hilding Lövdahl från backsektionens Svea
landsmästerskap i Fiskartorpet med ett 80-tal deltagare och mäster
skapstitlar för Djurgården. I samband med SM hade Christer Carlsson 
i stora backen i Falun placerat sig på 3:e plats. Samtidigt hade 
slalomsektionen fått in Benny Lindberg på topp-plats i Sverigecupen. 
Hans seger innebar samtidigt poängplats i denna cup i konkurrens med 
övrig elit.

Rapporterades från handbollsfronten en säkrad plats i 
andra halvan av div. III.

Rapporterade Lennart Öberg, att cykelsektionen sålt sitt 
lotteri så hyggligt, att ett tillskott på närmare 5.000 kr. kan till
föras sektionskassan.
§ 88: Generalsekreterar-posten:

Uppgifter från ishockey och fotboll, att Bo Andersson 
från den 1 mars 1976 helt avdelas för dessa sektioner, förklarade 
Reine Gustafsson förhastade. Först måste frågan om en ny kansli
kraft via AMS lösas. Uppdraget härför ligger i händerna på Rudolf 
Walldén och Karl Liliequist, vilka åtagit sig att testa från AMS 
erbjudna aspiranter. Tillsvidare har från AMS ingenting försports.

I anslutning härtill tog Reine Gustafsson upp frågan 
hur mellanrummet (finrummet) 1 tr. upp i Stadionlokalen skall kunna 
byggas om för att dels fungera som huvudkansli dels behålla sin status 
som mötesplats för VIP-personer.
§ 89: Djurgårdaren ute:

Meddelades att vårnumret av "Djurgårdaren” utkommit men 
att distributionen via Directus av okänd anledning fördröjts. Dock 
hade kansliet numera fått besked att utsändningen omedelbart skulle 
sättas i gång.
§ 90: Medlemskort på väg:

Meddelades, att 2.800 medlemskort (betalande medlemmar) 
var under utsändning.
§ 91: Jordfästning:

Rapporterades om en stämningsfylld jordfästningsakt för 
mångårige ungdomsledaren Filip Carlsson i närvaro av styrelseleda
möter från ÖS, fotboll och ishockey, varjämte aktiva spelare sådana 
som Lasse Björn och Kurt Thulin samt Hans Mild ställt upp.
§ 92: Fotbollens resurskommitté:

Berördes träffen med fotbollens resurskommitté. På grund 
av ordf. Inge Carlssons oväntade frånvaro hade träffen mera fått 
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karaktär av teknisk och taktisk fotbollsunderhållning än om resurs
sidans ansträngningar att skapa en solid ekonomisk grund att stå på. 
Dock kunde Bengt Stagman, koordinator på resursfronterna inom DIF, 
goda förhoppningar kring ett ökat annonsunderlag för programmet. 
Detta avses att säljas utanför Stadion, bl.a. vid T-banestationerna, 
av flickor i Djurgårdsdress. För att vinna ökad försäljning av 
biljetter i förköp har beslutats att dessa skall i viss mån rabatteras 
och inte som hittills varit fallet betinga ett överpris.
§87: 20 st. fotbollskontrakt:

Under föredragning av fotbollskassör Bengt Lindbergh 
signerades en del kontrakt med 1976 års spelare. För 20 sådana 
kontrakt utgjorde summan 315.000 kr. att jämföra med föregående 
års summa på 269.000 kr. för 25 spelare.
§ 88: Inventarie-inköp juli 75 - jan 76:

Förelades sammanträdet en uppställning av Bo Andersson 
gällande anskaffning av inventarier enl. följande:

porslin 1.155:25:-, 2 elektronräknare 1.790:-, gardiner 438:-, 
paraplyer 258:85 = 3.642:10

Under febr. 76: 1 kopieringsmaskin 4.200:-, möbler till 
matsalen 6.100 = 10.300

Att utbetalas den 23/2/76 redovisades en summa på 
87.799:47, varav verksamhetsbidrag till sektionerna 52.000:- och 
hyresbidrag till fäktning 18.000:-

Kassabehållning före utbetalningarna 258.700 och efter 
dessa 170.900.

Uppställningarna bifogas originalprotokollet.
§ 89: Övriga ärenden:

Antecknades årsmöte i orienteringssektionen den 24/2 
kl. 19.00. Kontaktmannen kan ej närvara, ej ehller annan OS-ledamot.

Meddelades att Axel R. Bentzler avlidit utomlands, en 
äldre djurgårdare med vissa kontakter med föreningen under senare år.

Berördes Handelskammarens PM och bordlades av tidsbrist.
Gavs Lennart Öberg fortsatt förtroende att vara DIF:s 

representant i Östermalms Föreningsråd/Fältöversten med omnejd.
Tog Roland Erixon upp en diskussion om nödvändigheten 

av att Djurgården i god tid hakar på utvecklingen kring kabel-TV.
Gavs Roland Erixon och Reine Gustafsson att i ett eko

nomiärenden ta kontakt med Rolf Berggren i ishockey.
Härefter avslutades sammanträdet.

Justeras: Vid protokollet:

(Roland Erixon) (Karl Liliequist)

Med beklagande erfar protokollskrivaren dagen efter sammanträdet 
av Axel M. Murrays frånvaro föranleddes av en olyckshändelse, som 
tvingat honom till sjukhusvård. Han önskas välbehållen välkommen 
åter i vår styrelsekrets.

K.L.


